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Protokół Nr 27/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 15 marca 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Czarniak Janusz – członek komisji 

2. Renata Frontczak – przewodnicząca komisji 

3. Gawrysiak Renata – członek komisji 

4. Szulc Igor – zastępca przewodniczącej komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Zasada Paulina – inspektor 

3. Górska Kinga – referent 

4. Roszak Joanna – starszy inspektor 

5. Wochna Monika – starszy inspektor  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie uchylenia uchwały 

Nr IX/68/2019 Rady Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 24 września 2019 r. 

3. Zapoznanie się z wnioskiem z dnia 14 marca 2024 r. w sprawie podjęcia uchwały 

o zaliczeniu wskazanych dróg gminnych do kategorii dróg publicznych. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godzinie 08:30 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

członków komisji oraz obecnych pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie uchylenia uchwały 

Nr IX/68/2019 Rady Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 24 września 2019 r. 

Przewodnicząca Komisji radna Renata Frontczak odczytała członkom Komisji pismo 

wyjaśniające wnioskodawcy, o które prosiła Komisja na poprzednim posiedzeniu. 

Dyskusja: 
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Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy prawdą jest, to co pisze wnioskodawca, że 

omawiana uchwała została podjęta przez Radę Gminy Dąbrowa Biskupia po wyroku Sądu? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że to jest nieprawdą, ponieważ wyrok Sądu 

Administracyjnego był w roku 2023, a uchwała była podjęta w 2019 roku.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że prawda jest taka, że przez zaskarżenie decyzji 

środowiskowej, która została unieważniona obecnie inwestor nie ma żadnych obowiązków 

np. pas zieleni itp. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy faktycznie inwestor mógłby być ograniczony 

zacytowanym zakazem z uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego o Obszarze 

Chronionego Krajobrazu lasów Balczewskich, mówiący o zakazie obiektów w odległości 

mniejszej niż 100 m od zbiorników wodnych? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że wnioskodawca nie przytoczył prawidłowo tego 

zakazu, ponieważ w uchwale jest napisane, naturalnych zbiorników wodnych, do których 

Kanał Parchański nie należy.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy wiadomo dlaczego Sejmik Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego akurat w ten sposób zmienił ten obszar wyłączając z nich fermę 

drobiu? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że pracownik Urzędu Marszałkowskiego przysłał 

informację, że w opisie dotyczącym opracowania dokumentacji projektowej z 2019 roku dla 

OCHK Lasów Balczewskich zapisano, że po przeprowadzeniu analizy obecnych granic 

omawianego obszaru, w miejscach uzasadnionych zaproponowano doprecyzowanie 

i korektę granicy, w tym przypadku z pewnością ze względu na degradację terenu.  

Pani Joanna Roszak – dodała, że korekta granic Obszaru Chronionego Krajobrazu Lasów 

Balczewskich nie dotyczyła tyko miejscowości Modliborzyce i terenu fermy drobiu, ale całego 

terenu gminy Dąbrowa Biskupia i stref oddziaływania z tego tytułu wynikających.   

Radna Renata Frontczak – zaznaczyła, że pracownicy urzędu operują przepisami prawa, 

a mieszkaniec myśli inaczej, ponieważ mówi o oddziaływaniu fermy drobiu na mieszkańców. 

Pani Joanna Roszak – poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie ma ustawy odorowej. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, w jakim przypadku Wójt Gminy może nie wydać 

decyzji środowiskowej?  

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że w przypadku, kiedy inwestycja jest niezgodna 

z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego.  

Nie było więcej pytań.  

Radna Renata Frontczak przeprowadziła głosowanie nad uznaniem wniosku za zasadny. 

Wyniki głosowania: 

1. Czarniak Janusz – przeciw 
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2. Renata Frontczak – wstrzymała się 

3. Gawrysiak Renata – przeciw 

4. Szulc Igor – przeciw 

W związku z powyższym radna Renata Frontczak przeprowadziła głosowanie nad uznaniem 

wniosku za bezzasadny. 

Wyniki głosowania: 

1. Czarniak Janusz – za 

2. Renata Frontczak – wstrzymała się 

3. Gawrysiak Renata – za 

4. Szulc Igor – za 

Członkowie komisji przygotowali projekt uchwały na najbliższą sesję.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.3. Zapoznanie się z wnioskiem z dnia 14 marca 2024 r. w sprawie podjęcia uchwały 

o zaliczeniu wskazanych dróg gminnych do kategorii dróg publicznych. 

Radna Renata Frontczak – odczytała powyższy wniosek, który wpłynął dzień przed 

posiedzeniem komisji.  

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, co wiąże się z zaliczeniem drogi gminnej do 

kategorii dróg publicznych? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że na takich drogach należy ustawić odpowiednie znaki, 

nie ma możliwości sprzedaży takich dróg, prowadzić dziennik objazdu dróg, który musi odbyć 

się co 2 tygodnie, ubezpieczyć te drogi itp. Dodała, że wiąże się to również z ograniczeniami 

dla mieszkańców, którzy chcąc przekopać się pod taką drogą w celu podłączenia np. wody 

itp., to mają obowiązek uiszczać opłatę roczną. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała, pytanie, czy ta opłata jest jednorazowa? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że opłata jest stała, każdego roku. 

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, ze jej zdaniem większość mieszkańców powinna się 

określić, czy coś takiego chce.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że nie może jeden mieszkaniec decydować o innych nie znając 

ich zdania na ten temat. 

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że ta sprawa powinna być przedstawiona 

mieszkańcom na najbliższych zebraniach wiejskich.  
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Członkowie Komisji jednogłośnie zdecydowali, że należy tą sprawę przedyskutować 

z mieszkańcami i wówczas można podjąć decyzję w tej sprawie. Należy również dokładnie 

zapoznać się z przepisami, ponieważ Komisja dopiero dzisiaj otrzymała wniosek.  

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 15 marca 2024 r., godz. 11:30 

  Protokółowała:    Prowadząca posiedzenie 

  Monika Wochna    Renata Frontczak 


